
Z Á P I S N I C A 

Z 15. riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Haláčovciach konaného dňa  14.12.2016 o 18.00 

hod. v zasadačke Obecného úradu v Haláčovciach 

Prítomní: dľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: dľa prezenčnej listiny 

        

            Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce, ktorá úvodom privítala prítomných 

poslancov a konštatovala, že zasadnutia sa podľa prezenčnej listiny zúčastnili všetci poslanci, 

zasadnutie je uznášania schopné. Za overovateľov zápisnice navrhla starostka obce p.  Ivana Ďurkáča 

a p. Mgr. Miroslavu Flimelovú. 

            Za zapisovateľa zápisnice z dnešného zasadania bola určená p. Zuzana Mokryšová. Starostka 

obce navrhla týchto členov Návrhovej  komisie:  pána poslanca  Martina Mokryša ako predsedu,  pána 

poslanca Petra Bajzíka a  pani Renátu Mozolovú ako členov. 

Hlasovanie:                                       Za:  5               Proti:  0                 Zdržal sa hlasovania:  0             
 

           V ďalšom bode bol prednesený návrh programu zasadnutia OZ. K takto navrhnutému programu 

neboli podané žiadne pripomienky a  bol odsúhlasený. 
 

P R O G R A M 

1. Kontrola plnenia uznesení  

2. Prejednanie Návrhu rozpočtu obce Haláčovce na rok 2017 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2017 a Plán kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na I. polrok 2017 

4. Prejednanie Domového poriadku pre Bytový dom v Haláčovciach  

5. Prejednanie predĺženia nájomných zmlúv nájomníkom Bytového domu v Haláčovciach   

6. Organizačné záležitosti  

7. Dotazy poslancov na starostku obce 

8. Dotazy občanov na poslancov OZ a na starostku obce   

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

Hlasovanie:                                       Za:  5               Proti:  0                 Zdržal sa hlasovania:  0       
 

 1./ Kontrola plnenia uznesení 
           Kontrolu plnenia uznesení previedla pani starostka a skonštatovala, že boli uložené  úlohy: 

- upozorniť zamestnancov ZSE o opílenie prevísajúcich konárov cez elektrické káble – aj s p. 

Bajzíkom - splnené 

 

2./ Prejednanie  Návrhu rozpočtu obce Haláčovce na rok 2017   

        V tomto bode prítomní poslanci diskutovali o návrhu rozpočtu. Prítomní poslanci sa v 

tomto bode vyjadrovali a s pripomienkami pristúpili k hlasovaniu:  

Hlasovanie:                                       Za:  5              Proti:  0                 Zdržal sa hlasovania:  0     

 

3./ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2017 a Plán kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2017 

       V tomto bode podala stanovisko k návrhu rozpočtu pani hlavná kontrolórka Mgr. Ľubica 

Gálisová a taktiež predniesla Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2017. Stanovisko k návrhu 

rozpočtu poslanci vzali na vedomie a pristúpili k hlasovaniu o Pláne kontrolnej činnosti:  

Hlasovanie:                                      Za:  5              Proti:  0                 Zdržal sa hlasovania:  0     

 

4./ Prejednanie Domového poriadku pre Bytový dom v Haláčovciach         



          V tomto bode podala pani starostka Bc. Zuzana Mokryšová návrh na prejednanie Domového 

poriadku pre Bytový dom v Haláčovciach a prítomní poslanci sa k danej problematike vyjadrovali. 

Pristúpili k hlasovaniu:  

Hlasovanie:                                      Za:  5              Proti:  0                 Zdržal sa hlasovania:  0     

 

5./ Prejednanie predĺženia nájomných zmlúv nájomníkom Bytového domu   

        V tomto bode podala pani starostka Bc. Zuzana Mokryšová informáciu o nájomných 

zmluvách nájomníkov Bytového domu v Haláčovciach a dôraz venovala neplatičom 

nájomného. Navrhla nepredĺžiť zmluvu nájomcom, ktorí si nesplatia svoje záväzky voči obci 

do 31.12.2016 na čo im treba doručiť výzvu. Prítomní poslanci sa k tomuto návrhu 

vyjadrovali a pristúpili k hlasovaniu:  

Neodporučili predĺžiť nájomné zmluvy nájomníkom Bytového domu v Haláčovciach – 

neplatičom, takto: 

Hlasovanie:                                       Za:  5               Proti:  0                 Zdržal sa hlasovania:  0       

 

6./ Organizačné záležitosti 
         Pani starostka na úvod tohto bodu poďakovala poslancov, ktorí sa zúčastňujú obecných akcií za 

ich pomoc. Informovala, že bol ústne upozornený pán Hlavina o voľnom pohybe psa, o ktorého sa 

teraz stará p. Pecho. Taktiež bol ústne upozornený pán Brešťanský, že nie je stabilizovaný oporný múr 

pri štátnej komunikácii smerom na Pochabany. Pasport miestnych komunikácií a žiadosť o osadenie 

dopravného zrkadla – žiadosť je podaná na DI Trenčín. Odpoveď na žiadosť podanú na TSK a SAD 

Prievidza ohľadom spojov prišla v tom znení, že príslušné obce by sme sa mali na uvedené spoje 

podieľať finančnými prostriedkami – dotovať. Vzhľadom k tomu, že obec prekročila v roku 2012, keď 

sa bral úver na bytovku, výdaje o 380 %, hrozí našej obci sankcia vo výške 15.000,- €. Ak budú 

požadovať zaplatiť sankciu, budem nútená tento problém riešiť formou súdu.     

           

7./ Dotazy poslancov na starostu obce 
         V tomto bode poslanci nemali na pani starostku žiadne dotazy.  

           

8./ Dotazy občanov na poslancov OZ a na starostu obce  
         Obecného zasadania sa zúčastnil p. Vlastimil Závoďan a podal správu o TJ Baník 

Haláčovce - Otrhánky. Taktiež pripomenul, že v mesiaci január sa bude konať výročná 

schôdza.  

    

9./ Návrh na uznesenie 
         Návrh na uznesenie predniesla pani starostka obce. K návrhu neboli podané 

pripomienky a následne bol schválený. 

 

10./ Záver  
         Po vyčerpaní všetkých bodov programu, poďakovala starostka obce všetkým prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Miroslava Flimelová 

 

                                      Ivan Ďurkáč                                                      

 

Zapísala: Zuzana Mokryšová      

 

                                   Peter Bajzík                                         Bc. Zuzana Mokryšová 

                              zástupca starostky                                    starostka obce Haláčovce   


